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Као члан Владе поносан сам на 
Војску Србије и Специјалну 
бригаду која је нешто најбоље што
Србија има, али и нешто чиме 
можемо да се похвалимо у региону,
истакао је министар одбране 
Александар Вучић у Панчеву 
на обележавању годишњице рада
Владе Србије

Први потпредседник Владе и министар одбране Алек-
сандар Вучић, поводом годишњице рада Владе, 27.
јула, посетио је са начелником Генералштаба гене-
ралом Љубишом Диковићем и командантом Копне-

не војске генерал-потпуковником Александром Живковићем,
Специјалну бригаду у панчевачкој касарни „Растко Немањић“. 

–  Изабрали смо најлепше и најбоље место за обележава-
ње годишњице рада Владе. У касарни „Растко Немањић“ у
Панчеву, имали смо прилику да видимо најбољу српску једи-
ницу у сваком погледу. Као члан Владе поносан сам на Војску
Србије и Специјалну бригаду која је нешто најбоље што Срби-
ја има, али и нешто чиме можемо да се похвалимо у региону
– истакао је министар Вучић, нагласивши да су припадници
Специјалне бригаде људи који раде за скромне плате, али су
увек спремни да бране отаџбину.
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Говорећи о резултатима који су у протеклој години
остварени у Министарству одбране и Влади Србије,
Вучић је изразио задовољство што је допринео да Војска
Србије постане најугледнија институција наше државе,
те да грађани Србије у мору лоших вести недвосмислено
могу да се поносе Војском и Специјалном бригадом. 

– У прилог томе сведочи и више од 50 страних деле-
гација које су боравиле у Специјалној бригади, а којима
су приказани степен обучености, знање и све оно што
умеју да раде припадници те јединице – рекао је Вучић,
нагласивши да је она основни превентивни механизам
који гарантује безбедност наше земље.

Међу приоритетима у будућем раду Владе и Мини-
старства, Вучић види побољшање материјалног статуса
припадника војске и даље опремање јединица, међу који-

ма је на првом месту Ваздухопловство и ПВО и набавка
нових авиона.

– У Војсци и Министарству нисмо имали никаквих скан-
дала, обављени су сви, па и најтежи задаци предвиђени пла-
ном, а недавно одржана вежба „Ресава“, најсложенија у
последњих неколико година, најбољи је показатељ обучено-
сти и опремљености наше Војске. Само током ове године
уштедели смо 20 одсто енергената, а успостављање систе-
ма интерне контроле и управљања финансијама једна је од
најсветлијих тачака нашег рада у овој години – рекао је мини-
стар Вучић у обраћању новинарима.

Одговарајући на питања новинара о набавци нових
вишенаменских борбених авиона министар Вучић је рекао
да је то за нашу Војску и земљу од изузетне важности.

– Нећу да кажем да нисмо у стању да обавимо у ваздуху
полицијски посао, али ми деценијама нисмо могли да улаже-
мо у опремање ВиПВО. Тај посао морамо да урадимо и на
добром смо путу да га окончамо. Разговори су интензивира-
ни и једна наша стручна делегација предвођена људима из
ВиПВО разговара у Руској Федерацији – рекао је Вучић.

После брифинга са командом Специјалне бригаде на
челу са командантом те јединице бригадним генералом Или-
јом Тодоровим, организован је приказ опреме и борбених
средстава, као и обучености и оспособљености њених при-
падника.  ƒ

Душан ГЛИШИЋ
Никола ДРАЖОВИЋ

Снимили Даримир БАНДА и Душан АТЛАГИЋ

Говорећи о евентуалном повећању броја војника
министар је нагласио да је Војска Србије опремљена и
обучена да заштити територију Републике.

– Знамо и бројне стање и степен обучености свих
војски у региону и могу да кажем да не заостајемо у том
погледу. Напротив, у потпуности смо оспособљени да
сачувамо нашу територију од сваког могућег агресора.
Војска Србије довољно је јака, обучена и оспособљена
да заштити своју државну територију.
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